

<p>Newsletter 1/16 March 12th, 2016</p> <p>Dear Customer</p>	<p>Newsletter 1/16 vom 12. März 2016</p> <p>Geschätzte Kunden</p>
<p><u>Portfolio restructuring; Removal of Single Use instruments from the range</u></p> <p>For many years we offer high-quality Single-Use-Instruments, either as individual products or as cataract sets. These products, however, are exposed to an ever increasing competition and price pressure from cheap Asian competitors. At same time, the internal costs for quality management have - even for these simple instruments – multiplied (without any benefit for the patient).</p> <p>These circumstances have led to a total erosion of our margins. We have therefore decided to discontinue production of the Single-Use-Instruments and to take this out of our range. They won't be replaced.</p> <p><b>These measures will take effect from 1 June this year.</b></p> <p>Of course we will perform all your orders received before this date thoroughly, in time and according your specification. We would therefore ask you to make any orders now until end of April. From the beginning of May we can't carry out new orders for the Single-Use-Instruments.</p> <p>We hope for your understanding.</p> <p>Best regards For your Bürki team, Gianni Müller</p> <hr/>	<p><u>Portfolio Bereinigung; Streichung der Single Use-Instrumente aus dem Sortiment</u></p> <p>Seit vielen Jahren bieten wir unsere hochwertigen Single Use-Instrumente, als Einzelprodukte oder Katarakt-Sets, an. Diese Produktegruppe ist allerdings einem immer höheren Wettbewerbs- und Preisdruck von asiatischen Billig-Konkurrenten ausgesetzt. Gleichzeitig haben sich auch die internen Kosten für das Qualitätsmanagement - selbst für diese einfachen Instrumente – vervielfacht (ohne irgendeinen Gewinn für die Patienten nota bene).</p> <p>Diese Umstände haben zu einer totalen Erosion unserer Margen geführt. Wir haben uns daher entschlossen, die Produktion der Single Use-Instrumente einzustellen und diese aus unserem Sortiment zu nehmen. Sie werden nicht ersetzt.</p> <p><b>Diese Massnahmen werden wirksam ab dem 1. Juni diesen Jahres.</b></p> <p>Selbstverständlich kommen wir allen vor diesem Datum eingegangenen Bestellungen ordnungs- und termingemäss nach. Wir möchten Sie daher bitten, allfällige Bestellungen jetzt noch bis Ende April zu tätigen. Ab anfangs Mai werden wir dann Ihre Bestellungen nicht mehr entgegen nehmen können.</p> <p>Wir hoffen auf Ihr Verständnis.</p> <p>Mit freundlichen Grüssen Für Ihr Bürki-Team, Gianni Müller</p>